
Zápis z jednání hodnotící komise Fondu podpory (FPSRVČ) ze dne 
20. 12. 2021 

 

Přítomni: BcA. Katarína Kandriková (zástupkyně studentů jmenovaná AS JAMU), Ing. Monika 
Körmendyová, prof. PhDr. Silva Macková (člen komise), prof. Ing. MgA. Ivo Medek Ph.D. (předseda 
komise), prof. MgA. Jindřich Petráš, Mgr. Ing. Alena Valentová, JUDr. Lenka Valová (člen komise) 

Zástupci odborné veřejnosti: doc. PhDr. Martin Flašar, Ph.D., MgA. Pavel Lojda, MgA. Petr Michálek, 
Mgr. Vítězslav Mikeš, Ph.D. 

Omluveni: MgA. Miroslav Oščatka  

 

Dle směrnice rektora o Fondu podpory strategického rozvoje vzdělávací činnosti, LJ 6/2021, a na 
základě Výzvy č. 1 Fondu podpory strategického rozvoje vzdělávací činnosti pro roky 2022 – 2024 
proběhlo hodnocení projektů podaných v rámci Fondu podpory. Jednání proběhlo online formou 
prostřednictvím MS Teams. Jednání se účastnilo 8 z 9 členů hodnotící komise. 

 

Hlavní řešitelé projektů krátce seznámili s obsahem svých projektů. Paní kvestorka dále přiblížila 
základní parametry a podmínky Fondu podpory. Předseda komise poté přiblížil a okomentoval 
hodnotící kritéria, dle kterých komise hodnotila oba podané projekty. 

 

Zástupci odborné veřejnosti se poté vyjádřili k jednotlivým hodnotícím kritériím. Shodli se, že jsou oba 
projekty smysluplné a zaslouží si plnou podporu. Oba projekty naplnily požadavky výzvy, rozpočtové 
krácení přenechali zcela na zástupcích JAMU.  

 

Diskutované body: 

• Udržitelnost projektů má dva možné pohledy: 
o Udržitelnost výstupů projektu (např. pořízení audio/video a jejich uchování) 
o Další pokračování aktivit i po ukončení projektu (např. implementace aktivit do plánů 

SP, příp. do jednotlivých předmětů) 
Projekt Divadelní fakulty splňuje oba pohledy, projekt Hudební fakulty zcela splňuje první 
pohled, druhý pohled je zvažován a hodnotící komise doporučila tento pohled taktéž 
zapracovat. 

• Zástupce odborné veřejnosti vyzdvihl příležitost propracování propagace všech odborných 
návštěv v rámci projektu HF, která by cíle a výstupy projektu ještě povýšila. 

• Rozpočet a harmonogram aktivit byl u obou projektů poněkud stručný a naddimenzovaný, bylo 
tedy navrženo krácení a doporučena větší konkretizace do dalších fází projektu. 

 

Závěr hodnocení: 

Oba vybrané projekty splnily požadavky a byly hodnotící komisí obodovány dle následovně: 



Projekt Prověření funkčnosti ateliérové výuky páteřních studijních programů a návrhy alternativ (řešitel 
Divadelní fakulta, odpovědná osoba doc. Mgr. Petr Francán) – celkem 85 bodů ze 100 možných 

Projekt Zkvalitnění a rozvoj vzdělávací činnosti na vybraných katedrách HF JAMU (řešitel Hudební 
fakulta, odpovědná osoba prof. MgA. Jindřich Petráš) – celkem 85 bodů ze 100 možných 

Oba projekty byly hodnotící komisí pokráceny o 157 tis. Kč na rok 2022, krácení v jednotlivých 
položkách je v kompetenci fakult. Obě fakulty dodají upravený rozpočet na samostatném formuláři, 
který je zveřejněný na webových stránkách JAMU. 

 

 

Dne 20. 12. 2021 zapsala: Ing. Monika Körmendyová 

Verifikoval: prof. Ing. MgA. Ivo Medek Ph.D. (předseda komise) 


